

在一个追求享受的时代,我们不能因为繁忙,而占用了我们品位生活的时间,让我们重新梳理我们的日子,感受那一草一木,微风飘逸的高尚生活情怀。

This is the time to pursue enjoyment, We should not take up the time to taste life because of the busy things. Letus comb our days again and experience the elegant life with gentle breeze.



#### **CLASSIC**

### Fashion sofa DESIGN ESSENCE

生活的真谛,意境的选择。 ----- 生活是一种心情,而居住则是生活的基线、生活的灵魂,就是选择一种适合自己的方式与环境,为自己创造一个宁静而温馨的空间。

The true meaning of life is the choice of Artistic conception. ——Life is one kind of mood, is one kind of state, and living is the line and soul of life. ——the true meaning of life is the choice of way and environment which suits you. At the same time, create a quiet and warm space for your own.







 $\mathbf{M}_{\mathbf{N}_{\mathbf{N}} + \kappa_{\mathbf{K}}} | 03$ 



#### 尽享品质生活

#### ENJOY QUALITY LIFE TO THE FULLEST

经典的设计,精致的工艺,不但注重外形,更注重其 实际的功能,并拥有不同的规格,颜色,以配合阁下 的独到品位以及工作上的不同需要。

Classical design , sophisticated technology , it is not only the key to figure , but also the practical function . The different kinds of specification , color could meet with your taste and requirement.



### EXQUISITE DESIGN

There is always a dream on our back fro us to imagine and explore, which is only a step far away from us with illusive temptations.



摒弃传统的沙发造型,把可用空间充分利用,设计出更具容纳性的沙发,依然是那么的讲究。不因实用而埋没了造型,不因实用而夺走了和谐,颜色温和而协调,美丽而大方,美化了我们的家,也点缀了我们的生活。

Abandon traditional shape of sofa, making the most of space available. The sofa contains more people and remains adinty. Shape and harmony wont be lost because of practical uses. The warm and harmonized color as well as handsome and decent shape beautify our home and paint our life.



 $\mathbf{M}_{\mathsf{H}+\mathsf{x}\mathsf{K}}$  | 07



艺术生活,人间美景。艺术来源于生活,同时也是生活的一部分,对于艺术来说, 生活如同大河的流水,对于生活来说,艺术就是水流翻滚的波浪,生活就是艺术的母体。

Art life , the human life lovely view . The art comes from the life , and it also is one part of the life . To the art , life like the stream of the river ; to the life ,art like the vacillating wave of current water . Life is the maternal part of art . The life of art is the comfortable life .





在一个追求享受的时代,我们不能因为繁忙,而占用了我们品位生活的时间,让我们重新梳理我们的日子,感受那一草一木,微风飘逸的高尚生活情怀。

This is the time to pursue enjoyment, We should not take up the time to taste life because of the busy things. Letus comb our days again and experience the elegant life with gentle breeze.



 $\mathbf{M}_{\mathtt{H} + \mathtt{v} \mathtt{k} \mathtt{k}} | 11$ 

### OPEN THE WORLD OF THE ART OF OFFICE

It is surprised to have such perfect perfect designed . And the technoligy is worthe while being appropriated . From the details , you can find out the quality and graceful taste of products .





 $\mathbf{M}_{\mathsf{Ph} st \mathsf{R}}$  | 13

### SPACE CONCEPTS

Design concept: An elegant dwelling space is the collectivity of points, lines, surfaces, eye-rest colors, materials and environment, which could feed peBDle's eyes without losing the beauty of variations. The designers of are dedicated to create a beautiful and bright room to catch peBDle's attention with particular tender feelings of designers who are skilled in capturing the subtleties of the decorations, distinguishing small or imperceptible differences between layouts and the specifics of the designing.



 $\mathbf{M}_{\mathtt{H} + \mathtt{v} \mathtt{k} \mathtt{k}} | 15$ 

#### PERFECT PURSUIT OF DETAIL

By a genuine practice, we inject the energy of life into work. Regarding design and creation of exquisite work as our eternal final aim, we are driving force of enterprise growth.







 $\mathbf{M}_{\mathsf{H}^{\mathsf{t}}\mathsf{x}\mathsf{K}}$  | 17

# SPACE CONCEPTS

The thinking of life and the feeling of life . ——the nature of the thinking of life is the desire to the beauty , the feel to the beauty , the examine to the beauty , the taking or rejecting of beauty and every demand to the beauty . To feel the life , start from the heary .







 $\mathbf{M}_{\mathsf{Ph} st \mathsf{R}}$  | 19





#### C R E A T I V E PRACTICAL

Nobody knows where confidence comes from. It may come from thousands of sources and millions of incarnations, but when we sit on these noble and comfortable office chairs, self-confidence is really not far away.

 $M_{
m M+kkl}$  | 21

#### FARAWAY NATURE

Faraway nature, the quiet roon of the noisy and annoying life. the noisy and annoying urban life, the weariness work and exhausted human relations association let the person want to escape; the quiet and simple comer offers you relaxation and enjoyment of soul, let you holds the balance and dimensions of pressure andrecreation.



 $M_{
m M+kkl}$  | 23

艺术与设计的完美结合,技术与科技的搭配,使每个产品都让人爱不释手。

Our products are the perect combination of artistic design , sophisticated technologies and the artistic enchantment that keep up with today\*s environment . So every product is populat with you .



 $\mathbf{M}_{\mathtt{H} + \mathtt{v} \mathtt{k} \mathtt{k}} \, | \, 26$ 



# CLASSIC Fashion bed DESIGN ESSENCE

在梦境中静静徜徉,忘却尘世的喧嚣,轻轻的感受着这静谧的美,享受这一夜的安眠。简约的轮廓,舒适的手感,不张扬而富有格调,如静静地聆听着风笛,清清远远又沁人心脾。

In the dream, still wandering, forget the world, gently feeling the quiet beauty, enjoy the night sleeping. Simple contour, feel comfortable, quiet and rich style, such as listening to the bagpipes, very far and gladdening the heart and refreshing the mind.





# CLASSIC Fashion bed DESIGN ESSENCE

现代贵族的生活,有时可以低调得不动声色,却在生活细节中体现精致,从材质到 色彩都给人十足现代气息,虽没有夸张的外形,却在简约低调的气质中透露着与众 不同的品味,体现另一种意义上的奢华。

The modern life of the aristocracy, but can sometimes be low–key, but the details of life reflect refined, from the material to the color gives a person full of modern flavor, although no exaggerated form, but in simple low–key temperament revealed out of the ordinary taste, reflected in another sense of luxury.



 $m M\!\!\! K$  19 train m [29]



#### WISDOM CREATES LIFE

一个洁净舒适的睡眠环境

CLEAN AND COMFORTABLE SLEEPING ENVIRONMENT

柔软舒适的触感,配以经典装饰,赋予居室一种温馨华丽的格调。

Romantic nostalgia, to novel that modern, liberal, and not to abandon the past time fantastic light. Soft and comfortable touch, with classic decoration, giving the room a warm gorgeous style.



MK 玛卡家居 | 31 IVIX 玛卡家居 32 The overall tone of simple fashion, by the pure color atmosphere, offer a clean and comfortable sleep environment. At the same time, the pursuit of a unique design concept, the perfect choice of materials and production process, good color, elegant style full of.









# CLASSIC Fashion bed DESIGN ESSENCE

寻找那份浪漫与优雅,缠绕盘曲的精致花纹,纯粹的优雅与浪漫重新展现在世人眼前,奢华、精致、浪漫,给您一种向往优雅的生活。

Look for the romantic and elegant, winding and exquisite patterns, pure elegance and romance to show in the world now, luxury, elegant, romantic, give you a kind of longing for the elegant life.



 $\mathbf{M}_{\mathtt{H} + \mathtt{v} \mathtt{k} \mathtt{k}}$  | 35

# CLASSIC Fashion bed DESIGN ESSENCE



 $\mathbf{M}_{\mathbf{K}}$  by the self  $\mathbf{M}_{\mathbf{K}}$  by

# ELEGANT Fashion chair NOBLE DESIGN

独特的才质组合,素雅的色彩搭配,流畅明快的线条组合,一切尽是巧妙构思的流 露,展现无限现代美感。

Unique material combination, simple color matching up smooth bright line and side coherence, shows all the ingenious idea and endless modern beauty.





 $M_{\text{Merril}}$  | 39



#### TASTE LIFE AND TO ENJOY LIFE

In the time of free thoughes to seek inspiration in tradition and then understadns tacitly with a hint of a tip leading to one kind of perfect cooperation with years to enjoy.







### ELEGANT Fashion chair

#### NOBLE DESIGN

超凡脱俗,您身边的守护精灵。——带着轻巧的身躯,穿越在洁净的空气中,眨着眼睛,指尖一挥,洒出一片清新的气息。

Unique and free from vulganity, which is your Guard spirit nearby. ———with the Agile body, she flies through the clear air, blinks the eyes, flicks the finger tip and Spread a breathing with delightfully fresh one.



### PERFECT SPACE

While the practical function is more than enough, the furniture make another development in terms of material, structure and shape. It is not confined to the traditional function. It is both elegant and comfortable with its human–centered principle.







The vivid grain symbolizes life. Which has so close relation to our life, so that we can feel that we are quite close to each other. The simple space in oriental philosBDhy means lightness, balance, pureness and nature. When the elements of nature are adBDted in the filed of furniture design, the peaceful internal environment will be built up naturally, also of the warm humanism.

VISUALLY
ARRESTING AND
SUBLIMELY
COMFORTABLE



 $\mathbf{M}_{\mathsf{Hr}_{\mathsf{K}\mathsf{E}}}$  | 43

#### 尽享品质生活

ENJOY QUALITY LIFE TO THE FULLEST

绝不是简单的形式,一点一线,俱是独具匠心, 朴实的心雕刻着繁华,繁琐的工艺从来都是尊贵的标 记,塑造艺术的灵魂,超乎世外,意动。

Is by no means a simple form, one point one line, is a unique, simple heart carved with flourishing, cumbersome process has always been valued tags, shaping the soul of art, is real, conation.













灵感的触动总是无意的刹那间发生,而这件亭亭而立的家具正是一个瞬间捕捉下得 到,没有任何的修饰附加成分,显得那么自然随意,用世界最短暂的时间,创下那 最永恒的价值。

Coming abruptly, and the furniture is created in a moment without any adding things, they seem so natural and casual, to create the most value within the shortest time.

 $\mathbf{M}_{\mathtt{H} + \mathtt{x} \mathtt{E}} \mid$  45

### CLASSIC File cabinet DESIGN ESSENCE

温馨徘徊在一方居家里,常常感觉忘却了时间,忘却了季节, 只记得那温馨的时刻那样易逝。

Lingering in our own room,we often forget time and season,only remember the gentle











#### ELEGANT

Fashion chair

#### **NOBLE DESIGN**

生活的真谛,意境的选择。————生活是一种心情,而居住则是生活的基线、生活的灵魂,就是选择一种适合自己的方式与环境,为自己创造一个宁静而温馨的空间。

The true meaning of life is the choice of Artistic conception. ---Life is one kind of mood, is one kind of state, and living is the
line and soul of life. ----the true meaning of life is the choice of
way and environment which suits you. At the same time, create
a quiet and warm space for your own.

 $\mathbf{M}_{\mathbf{K}}$  , where |47

### PURSUE HIGH TASTE LIFE MODERN DESIGN

玛卡家具所代表的不仅是一种传统, 更是一种文化,一种品味,一种格调……

Maka furniture represents more than a tradition.

It's more of a culture, a taste, a style……









#### 恣意的向往,绽放的色彩

艺术与设计的完美结合,技术与科技的搭配,使每个产品都让人爱不释手。

Our products are the perect combination of artistic design , sophisticated technologies and the artistic enchantment that keep up with today\*s environment . So every product is populat with you .



 $\mathbf{M}_{\mathtt{H} + \mathtt{v} \mathtt{k} \mathtt{k}} \, | \, \mathsf{50}$ 



### ELEGANT Fashion chair NOBLE DESIGN









依林而居的浪漫,是我们每个人只能在幻想中得以实现的生活,一种带着雅趣的自然 家具,作为这种浪漫的时尚引擎,把我们引入这种从未涉世的自然神韵中,轻易地实 现这种向往已久的愿望。

With forest is the imaginary life that can be realized of everyone, the elegant furniture as the brake of the romantic vogue brings us into the natual rhyme isolated from the world, then we can realize it easily.



 $\mathbf{M}_{\mathtt{Mtrigl}}$  | 51





#### Fashion chair NOBLE DESIGN

极富创意的结构设计令人谈为观止,精益求精的制作工艺更是值得您 细细品位,从细节中体现您的品味。

It is surprised to have such perfect perfect designed . And the technoligy is worthe while being appropriated . From the details , you can find out the quality and graceful taste of products .



点燃了生活中悠然的激情,尽显饭厅的品味与尊贵,让有品味的您慢 慢地体会,与家人一起就餐的那种超然享受与情趣。

Lit the carefree fervor in the life, all show the savor of the dining room and exalted, let savor of you slowly experience, with the sort of transcendental enjoyment and appeal that family repast together.





 $\mathbf{M}_{\mathsf{M}+\mathsf{x}\mathsf{x}\mathsf{E}}$  53

寻找那份浪漫与优雅,缠绕盘曲的精致花纹,纯粹的优雅与浪漫重新 展现在世人眼前,奢华、精致、浪漫,给您一种向往优雅的生活。

Look for the romantic and elegant, winding and exquisite patterns, pure elegance and romance to show in the world now, luxury, elegant, romantic, give you a kind of longing for the elegant life.







### EMBRACED BY NATURE

细腻的线条,优雅的结构,塑造不同一般的居室美感 . The exquisite lines and elegant structures form the uncommon beauty of house.wish the distance of heart and nature more and more close.



 $\mathbf{M}_{\mathsf{H} + \mathsf{x} \mathsf{K}} \mid$  55